

Title (en)

Shoe with integrally formed sole, and process for making the same.

Title (de)

Schuh mit angeformter Laufsohle und Verfahren zu dessen Herstellung.

Title (fr)

Chaussure à semelle intégrée et procédé pour sa fabrication.

Publication

**EP 0053761 A2 19820616 (DE)**

Application

**EP 81109919 A 19811126**

Priority

DE 3046050 A 19801206

Abstract (en)

1. Shoe with an outsole which is moulded on by injection-moulding or the like, and the upper of which is joined by means of a seam to an insole covering the outsole on the top side, and has an outward-pointing lower edge trimmed after the outsole has been moulded on, characterised in that the insole (2), corresponding in size to the last edge (15) defining the transition between the upper (1) and sole (4) of the shoe, is fastened at the point of transition (8) from the upper (1) to the outward-pointing lower edge (5) by means of its peripheral edge (7), and in that the outsole (4) is moulded directly onto the underside (11) of the lower edge (5) of the upper (1).

Abstract (de)

Es wird eine neue Machart für Schuhe mit direkt angeformter, vorzugsweise angespritzter Laufsohle vorgeschlagen, die die einfache Herstellung von Schuhen mit den Eigenschaften der Flexibel-Machart gestattet. Zu diesem Zweck wird in einen vorgefertigten Schaft (1) eine Brandsohle (2) in der Grösse der Sohlenfläche des Leistens (13) eingenäht, deren Umfangskante (7) beim Aufleisten zum Ausrichten des SchuhRohlings verwendet wird. Die Laufsohle (4) wird direkt an die Unterseite (11) des über die Brandsohle überstehenden Randes (5) des Schafes (1) angeformt.

IPC 1-7

**A43B 9/10; B29F 1/10**

IPC 8 full level

**A43B 7/12** (2006.01); **A43B 9/10** (2006.01); **B29C 39/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A43B 7/12** (2013.01); **A43B 9/10** (2013.01)

Cited by

DE3539209A1; EP0437969A3; GB2197577A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0053761 A2 19820616; EP 0053761 A3 19821006; EP 0053761 B1 19850417;** AT E12720 T1 19850515; CA 1159252 A 19831227;  
DE 3046050 A1 19820609; DK 538181 A 19820607; ES 507645 A0 19821101; ES 8300446 A1 19821101; FI 813584 L 19820607;  
NO 814120 L 19820607; PT 74083 A 19820101; PT 74083 B 19830615; YU 284481 A 19840229; ZA 818117 B 19821027

DOCDB simple family (application)

**EP 81109919 A 19811126;** AT 81109919 T 19811126; CA 390993 A 19811126; DE 3046050 A 19801206; DK 538181 A 19811204;  
ES 507645 A 19811202; FI 813584 A 19811112; NO 814120 A 19811203; PT 7408381 A 19811204; YU 284481 A 19811204;  
ZA 818117 A 19811123